
17 OTÁZEK PRO EXPERTA, MUDR.
HNÍZDILA. COVID JE NÁSTROJ KE ZMĚNĚ
SPOLEČNOSTI. JE TO PŘÍMÁ CESTA DO
TOTALITY, TEČKA ZA SVOBODOU (VIDEO
CZ, 79 min)
- CZ24 News | 21. prosince 2021

ČESKO: 17 otázek pro Jana Hnízdila v rozhovoru pro Zákony bohatství na téma tzv. „pandemie“. Je
to pandemie strachu, ne pandemie viru. Lidé umírají jen z mediálního tlaku. Vládní opatření ničí
zdraví občanů. Zdravý člověk je státu nebezpečný. Je to nepřítel státu. Psychopati tady za dva roky
úplně rozbili společenské vztahy. Bojí se toho, že se lidé spolu budou setkávat. Nemá to medicínské
zdůvodnění. Jde o to, lidi rozdělit, izolovat.

„Myslím si, že jde o zametání stop. Ve chvíli, kdy budou očkovaní všichni, tak nikdy
nezjistíte, jak by na tom byli zdravotně ti neočkovaní. Pak když budou lidé umírat, tak se
poví no jo, ale kdyby nebyli očkovaní, tak umírají mnohem víc. Tím se eliminuje exaktní
průkaznost účinnosti a bezpečnosti vakcíny.“

 

 

O covid tady nejde. Mělo by se k němu přistupovat jako ke kterékoliv jinému viru. Je to cílená
organizovaná akce, civilizační kolaps. Psychopati v podstatě odpovídají společenské poptávce a
sdělují ji, to, co chtějí lidé slyšet: Nebojte se, o všechno se postarám. Vy se o nic nestarejte.

„Budeme ty lidi tak dlouho testovat, až se ta pozitivita najde. A ona se najde u každého.
Jde jenom o to, na jakou citlivost se nastaví ten test, je to v podstatě jako zoom u
fotoaparátu. Jestliže ten zoom je obrovský, tak u každého člověka musíte zákonitě něco
najít. A můžete z něj obratem udělat pacienta.“

Není náhodou, že v jeden okamžik během několika dní celý svět začal informovat o covidu stejným
způsobem. To jsou stejné věty. Hrůza, mrazáky, mrtvoly. Začali pouštět hrůzu celosvětově. Nasadili
stejné testy s mizivou výpovědní hodnotou. Nasadili lockdowvny bez dokázaného medicínského
efektu. Celosvětový tlak na očkování, jako jediného řešení. To skutečně není náhoda. Je to
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strategie, koordinovaný plán. Kdo z toho těží? Farmaceutické firmy, média, výrobci testů, výrobci
ochranných pomůcek atd. Covid je náhradní řešení té globální civilizace, za to můžete schovat úplně
všechno. Vždycky řeknou to ne my, to covid. To všechno děláme v zájmu vašeho zdraví, abyste
neumírali, abychom vás ochránili.

„Všechno, co slibovali, byla lež. Problém psychopatů je, že lžou tak přesvědčivě, že jsou
přesvědčení, že nelžou.“

Očkování proti covidu není očkování. Je to experimentální terapie, o jejíž dlouhodobých
účincích nikdo nic neví. Farmaceutické firmy se zbavily odpovědnosti, kdo jí tedy ponese? Kdo
nese odpovědnost za toto očkování?! Nesmí to být povinné. Současný stav je úplně mimo standardy
medicíny, a lékařská komora to podporuje.

Došlo k obrovskému zanedbání lékařské péče. Všechny prostředky jsou směrované jen na covid. o
tom se vůbec nemluví. Zdravotnictví by se nemělo vůbec dotýkat zdravých lidí. Proč by měl člověk
prokazovat nějakou bezinfekčnost? Proč by se měl nechat testovat, nebo dokládat jaké má
protilátky? Zdravotnictví by se melo vrátit ke svému původnímu poslání – léčit nemocní a nechat žít
zdravé. Jediná cesta ke zdravá je žít zdravě, ne čekat na vakcínu. Nechali jsme si to zakázat. Strach a
vymývání mozků na nejvyšší úrovni, to je strategie covidismu.

„Čím větší lež, tím vetší šance, že jí budou věřit.“
Adolf Hitler

Nejde o očkování. Celá diskuse o covidu je zástupný problém. Covid je nástrojem ke změně
společnosti. Jde o to lidi zotročit, zlomit, udělat je závislými na státním aparátu. Diskuse o
nějaké nové vakcíně je ztráta času. Nevidím řešení ve vakcíně. Je obrovský brutální tlak na to, aby
bylo očkováno 100% lidí. Myslím si, že jde o zametání stop. Ve chvíli, kdy budou očkovaní
všichni, tak nikdy nezjistíte, jak by na tom byli zdravotně ti neočkovaní. Pak když budou
lidé umírat, tak se poví no jo, ale kdyby nebyli očkovaní, tak umírají mnohem víc. Tím se
eliminuje exaktní průkaznost účinnosti a bezpečnosti vakcíny.

Nežijeme v právním státě. Jsme kacíři, protože nectíme covidismus, takže jsme byli z té církve
exkomunikováni a mediálně upáleni. Psychopaté zkoušejí, kam až mohou zajít. Když nenarazí na
odpor, tak půjdou dál a dál, až nás úplně zlomí. Nedonutí mě se testovat a očkovat. Prostě ne.
Každý se musí individuálně začít chovat podle toho, nestačí podepisovat petice. Nechali jsme se
poštvat proti sobě, a psychopaté se tím baví. Je to přímá cesta do totality.

Nikdy jsem netvrdil nikomu nenechte se očkovat. Upozorňuji na možná rizika, a to co mi nejvíc vadí,
je ten brutální nátlak.a manipulace. Očkovat na nádraží? To je naprosto nemyslitelné. Bez toho, že by
ten očkující vyšetřil toho člověka? Nebo drive-in?! Je to nesmírně závažný zásah do lidského
organismu, to musí probíhat za nesmírně přísných medicínských podmínek. V ordinace, v klidu, v
komunikaci lékaře s pacientem, kdy ho musí vyšetřit, zjistit, jestli nemá nějaké kontraindikace, nebo
jestli už nemá protilátky, a ne že to budou závody v očkování. Nemusíme ani diskutovat o vakcínách
a jejich bezpečnosti, stačí samotný ten způsob, jak se to očkování praktikuje.
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